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Αθήνα, σήµερα στις 21 Ιανουαρίου 2014, ηµέρα Τρίτη και ώρα
18.00’ συνήλθε στην Αίθουσα των συνεδριάσεων του Βουλευτη-
ρίου η Βουλή σε ολοµέλεια για να συνεδριάσει υπό την προεδρία
του Ε’ Αντιπροέδρου αυτής κ. ΙΩΑΝΝΗ ΔΡΙΒΕΛΕΓΚΑ.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, αρχίζει η συνεδρίαση.

Παρακαλείται η κυρία Γραµµατέας να ανακοινώσει τις αναφο-
ρές προς το Σώµα. 

(Ανακοινώνονται προς το Σώµα από την κ. Μαρίνα Χρυσοβε-
λώνη, Βουλευτή Μαγνησίας, τα ακόλουθα: 

Α.ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΑΝΑΦΟΡΩΝ

Δηµόσιας Τάξης και Προστασίας του Πολίτη 
2258) Η Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ ΞΟΥΛΙ-

ΔΟΥ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ένωση Αστυνοµικών
Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης αιτείται την ενίσχυση του προσωπικού
των υπηρεσιών της Γενικής Αστυνοµικής Διεύθυνσης (ΓΑΔ)  Θεσ-
σαλονίκης.

Οικονοµικών  - Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων
2259) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ)

ΜΑΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στην
απόγνωση των κατ’επάγγελµα αγροτών εξαιτίας  της επιβαλλό-
µενης νέας αγροτικής πολιτικής.

Εσωτερικών
2260) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ)

ΜΑΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται
στην αναστάτωση για τις επικείµενες απολύσεις των δηµοτικών
υπαλλήλων του Νοµού Λασιθίου, οι οποίοι κρίθηκαν ως πλεονά-
ζοντες. 

Εσωτερικών
2261) Ο Βουλευτής Χανίων κ. ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΙΡΒΙΔΑΚΗΣ κατέ-

θεσε αναφορά µε την οποία  ο Πρόεδρος της «ΔΕΔΙΣΑ Α.Ε.»
(ΟΤΑ) αιτείται τη διενέργεια διαλόγου για τη διαµόρφωση του
θεσµικού πλαισίου που αφορά την ορθή διαχείριση των στερεών
αποβλήτων της Περιφέρειας Κρήτης. 

Δηµόσιας Τάξης και Προστασίας του Πολίτη  - Υγείας
2262) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ)

ΜΑΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ένωση Ειδικών
Φρουρών Κρήτης διαµαρτύρεται για απόφαση του ΟΠΑΔ, η
οποία καταφέρεται σε βάρος βαριά τραυµατισµένου ειδικού
φρουρού. 

Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής  - Οικονο-
µικών 

2263) Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΧΡΙΣΤΟΣ ΔΗΜΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία  ο εκπρόσωπος της «ΤΖΑΝΕΤΟΣ  ΝΙΚΟ-
ΛΑΟΣ και ΣΙΑ Ε.Ε.» και ο Πρόεδρος της Κεντρικής Ένωσης Επι-
µελητηρίων κ. Κωνσταντίνος Μίχαλος αιτούνται την επίλυση
θέµατος που αφορά την τιµή πώλησης και φορολόγησης της πα-
ραγόµενης ηλεκτρικής ενέργειας στα φωτοβολταϊκά πάρκα.

Δηµόσιας Τάξης και Προστασίας του Πολίτη 
2264) Η Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΜΑΡΚΟΥ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ένωση Αστυνοµικών Υπαλ-
λήλων Θεσσαλονίκης αιτείται την ενίσχυση του προσωπικού των
υπηρεσιών της Γενικής Αστυνοµικής Διεύθυνσης (ΓΑΔ)  Θεσσα-
λονίκης.

Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης
- Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας

2265) Η Βουλευτής Άρτης κ. ΟΛΓΑ ΓΕΡΟΒΑΣΙΛΗ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία  οι εργαζόµενοι των βρεφονηπιακών σταθ-
µών του ΟΑΕΔ στην  Άρτα, οι οποίοι βρίσκονται σε διαθεσιµό-
τητα,  αιτούνται την παροχή διευκρινίσεων σε θέµατα που τους
αφορούν.

Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας
2266) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΠΑΡΙΣΗΣ (ΠΑΡΙΣ) ΜΟΥΤΣΙ-

ΝΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στη
διακοπή της ιατροφαρµακευτικής κάλυψης  των συνταξιούχων
του ΟΑΕΕ. 

Οικονοµικών 
2267) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ)

ΜΑΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Δηµοτική Οργάνωση
Ιεράπετρας του Πολιτικού Κινήµατος «Αντιµνηµονιακοί Πολίτες»
εκφράζει τη δυσαρέσκειά της για την παραχώρηση στο ΤΑΙΠΕΔ
δυο παραλιακών ακινήτων του Δήµου Ιεράπετρας και επισηµαίνει
τις ενδεχόµενες αρνητικές επιπτώσεις της ενέργειας αυτής.

Εθνικής Άµυνας - Δηµόσιας Τάξης και Προστασίας του Πολίτη 
2268) Ο Βουλευτής Ιωαννίνων κ. ΣΤΑΥΡΟΣ ΚΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  οι Δήµαρχοι Φιλιατών, Πωγωνίου,
Κόνιτσας, Νεστορίου, Καστοριάς και Πρεσπών διαµαρτύρονται
για την ελλιπή φύλαξη των παραµεθόριων περιοχών και καταθέ-
τουν τις  προτάσεις τους για την επίλυση του ζητήµατος αυτού.

Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής 

Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  Β Ο Υ Λ Η Σ

ΙΕ’ ΠΕΡΙΟΔΟΣ

ΠΡΟΕΔΡΕΥΟΜΕΝΗΣ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ
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2269) Οι Βουλευτές, Α’ Θεσσαλονίκης κ. ΘΕΟΔΟΣΙΟΣ ΚΩΝ-
ΣΤΑΝΤΙΝΙΔΗΣ, Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΕΛΕΝΗ ΓΕΡΑΣΙΜΙΔΟΥ και Λα-
ρίσης κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την
οποία  το Σωµατείο Δασεργατών Μακεδονίας, Θράκης και Θεσ-
σαλίας καταθέτει τις προτάσεις του προσβλέποντας στην επί-
λυση ποικίλων προβληµάτων του κλάδου.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
2270) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Δηµήτρης Μπιτζένης διαµαρ-
τύρεται για τη µειωµένη δυνατότητα των εκπαιδευτικών  µε
δεύτερο πτυχίο  που βρίσκονται σε διαθεσιµότητα να µεταταχ-
θούν µε διαφανείς διαδικασίες.

Υποδοµών, Μεταφορών και Δικτύων
2271) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Παναγιώτης Κωνσταντινίδης
αιτείται την παροχή λύσης στο ζήτηµα της θέσπισης δελτίου
στάθµευσης για τα άτοµα µε αναπηρία και τη διευκρίνιση των
ασαφειών της νοµοθεσίας. 

Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής 
2272) Ο Βουλευτής Ηλείας κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΝΤΟΓΙΑΝΝΗΣ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  οι Πρόεδροι των Επιµελητηρίων
Αχαΐας και Ηλείας  αιτούνται τον επανακαθορισµό της λατοµικής
περιοχής Αράξου για την αντιµετώπιση των προβληµάτων των
οικείων νοµών.

Υγείας
2273) Οι Βουλευτές Μαγνησίας κ.κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ

και ΠΑΡΙΣΗΣ (ΠΑΡΙΣ) ΜΟΥΤΣΙΝΑΣ κατέθεσαν αναφορά µε την
οποία  η Ανοιχτή Οµάδα Παρέµβασης της <<Ενωτικής Δηµοτι-
κής Κίνησης>> αιτείται τη στελέχωση µε επαρκές ιατρικό προ-
σωπικό του Κέντρου Υγείας Αλµυρού Μαγνησίας.

Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας
2274) Ο Βουλευτής Λέσβου κ. ΠΑΥΛΟΣ ΒΟΓΙΑΤΖΗΣ κατέθεσε

αναφορά µε την οποία  οι υπάλληλοι του λιµένα Μυτιλήνης αι-
τούνται την παροχή διευκρινίσεων για τη λειτουργία του κεφα-
λαίου αποζηµίωσης φορτοεκφορτωτών (ΚΑΦ) του λιµένα
Μυτιλήνης. 

Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής 
2275) Οι Βουλευτές, Έβρου κ. ΜΑΡΙΝΟΣ ΟΥΖΟΥΝΙΔΗΣ και

Ηµαθίας κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΓΙΟΒΑΝΟΠΟΥΛΟΣ κατέθεσαν ανα-
φορά µε την οποία  ο Πανελλήνιος Σύνδεσµος Αγροτικών Φωτο-
βολταϊκών θέτει το ζήτηµα της ανάγκης λήψης µέτρων για τη
µείωση του ελλείµµατος του «ΛΑΓΗΕ Α.Ε.».

Παιδείας και Θρησκευµάτων
2276) Ο Βουλευτής Λέσβου κ. ΠΑΥΛΟΣ ΒΟΓΙΑΤΖΗΣ κατέθεσε

αναφορά µε την οποία  ο Διευθυντής του Ειδικού Δηµοτικού Σχο-
λείου Καλλονής αναφέρεται στα προβλήµατα στέγασης και στε-
λέχωσης του οικείου ειδικού δηµοτικού σχολείου και του ειδικού
νηπιαγωγείου.

Δηµόσιας Τάξης και Προστασίας του Πολίτη  - Εθνικής Άµυ-
νας

2277) Ο Βουλευτής Ιωαννίνων κ. ΜΙΧΑΗΛ ΚΑΣΣΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία  οι Δήµαρχοι Φιλιατών, Πωγωνίου, Κόνι-
τσας, Νεστορίου, Καστοριάς και Πρεσπών διαµαρτύρονται για
την ελλιπή φύλαξη των παραµεθόριων περιοχών  και καταθέτουν
συγκεκριµένες προτάσεις για την επίλυση του ζητήµατος.

Διοικητικής Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης
2278) Ο Βουλευτής Πιερίας κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΟΥΚΟΔΗ-

ΜΟΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  το Σωµατείο Εργαζοµέ-
νων Εθνικού Ινστιτούτου Εργασίας και Ανθρώπινου Δυναµικού
(ΕΙΕΑΔ) αναφέρεται στην πρόθεση της Κυβέρνησης να καταρ-
γηθεί το Εθνικό Ινστιτούτο Εργασίας και Ανθρώπινου Δυναµικού,
επισηµαίνοντας τη σηµασία του ρόλου του  στη στήριξη των επι-

χειρήσεων.

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων
2279) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Γραµµατεία Αγροτικών Φο-
ρέων της Νέας Δηµοκρατίας αναφέρεται σε προτάσεις και πα-
ρατηρήσεις επί του νοµοσχεδίου του Υπουργείου Αγροτικής
Ανάπτυξης και Τροφίφων  που συζητείται στην Διαρκή Επιτροπή
Παραγωγής και Εµπορίου.

Υποδοµών, Μεταφορών και Δικτύων
2280) Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΧΡΙΣΤΟΣ ΔΗΜΑΣ κατέθεσε

αναφορά µε την οποία  ο Πρόεδρος της Τοπικής Κοινότητας Πι-
σίων και το Σωµατείο Επαγγελµατιών Σχίνου αιτούνται την απο-
κατάσταση της κυκλοφορίας στην επαρχιακή οδό Πισίων-Σχίνου
Αλεποχωρίου.

Υγείας
2281) Ο Βουλευτής Χανίων κ. ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΙΡΒΙΔΑΚΗΣ κατέ-

θεσε αναφορά µε την οποία  ο Δήµαρχος Κισσάµου του Νοµού
Χανίων εκφράζει την αντίθεσή του για την υποβάθµιση του Κέν-
τρου Υγείας Κισσάµου.

Υγείας
2282) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ)

ΜΑΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά τα
προβλήµατα λειτουργίας που αντιµετωπίζει το Γενικό Νοσοκο-
µείο – Κέντρο Υγείας Ιεράπετρας.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
2283) Ο Βουλευτής Ιωαννίνων κ. ΜΙΧΑΗΛ ΚΑΣΣΗΣ κατέθεσε

αναφορά µε την οποία  ο Πρύτανης του Πανεπιστηµίου Ιωαννί-
νων αιτείται τη λήψη διευκρινίσεων σχετικά µε την απόφαση του
Πρυτανικού Συµβουλίου του Πανεπιστηµίου Ιωαννίνων για την
ίδρυση Πολυτεχνικής Σχολής.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
2284) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΟΓΙΑΝΝΑ-

ΚΗΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Πρόεδρος της Εφορείας
του Αρεταίειου Νοσοκοµείου αιτείται την εξαίρεση στη διαθεσι-
µότητα - κινητικότητα του ειδικευµένου προσωπικού της ακτινο-
θεραπευτικής µονάδας του Αρεταίειου Νοσοκοµείου.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
2285) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ)

ΜΑΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται
στα λειτουργικά κενά όλων των βαθµίδων εκπαίδευσης στον
Νοµό Ηρακλείου.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
2286) Η Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΠΑΠΑΚΩΣΤΑ -

ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΥ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η κ. Κωνσταν-
τίνα Ξένου διαµαρτύρεται για τη λειτουργία του ΔΟΑΤΑΠ και τις
εξετάσεις των δυσλεκτικών φοιτητών. 

Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας - Διοικητικής
Μεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης

2287) Η Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΠΑΠΑΚΩΣΤΑ -
ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΥ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η κ. Αποστο-
λάκη Αναστασία διαµαρτύρεται για τη διαθεσιµότητα συγκεκρι-
µένων κατηγοριών εργαζοµένων στον βρεφονηπιακό σταθµό
ΟΑΕΔ Αγίας Βαρβάρας και αιτείται την παροχή διευκρινίσεων.

Οικονοµικών  - Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας
2288) Ο Βουλευτής Ευβοίας κ. ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΥ κα-

τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Εµπορικός Επαγγελµατικός και
Βιοτεχνικός Σύλλογος Στυρέων Ευβοίας αιτείται  την επαναλει-
τουργία του υποκαταστήµατος της Συνεταιριστικής Τράπεζας
Ευβοίας από την Alpha Bank.

Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας
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2289) Οι Βουλευτές Ηρακλείου, κ. ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ και κ. ΜΙ-
ΧΑΗΛ ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία  ο Σύλ-
λογος Εκδοτών Βιβλιοπωλών Νοµού Ηρακλείου επιθυµεί  τη
διατήρηση του νόµου περί της ενιαίας τιµής βιβλίου.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
2290) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΡΗΓΑΣ κατέ-

θεσε αναφορά µε την οποία  το Τοπικό Παράρτηµα Κυκλάδων
της Περιφερειακής Ένωσης Δήµων Νοτίου Αιγαίου διαµαρτύρε-
ται για την υπολειτουργία των δοµών ειδικής αγωγής και εκπαί-
δευσης στο Νοµό Κυκλάδων λόγω έλλειψης ειδικού εκπαιδευ-
τικού προσωπικού.

Υποδοµών, Μεταφορών και Δικτύων - Διοικητικής Μεταρρύθ-
µισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης

2291) Ο Βουλευτής Νοµού Αττικής κ. ΠΑΥΛΟΣ ΧΑΪΚΑΛΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Βουλευτής Παύλος Χαϊκάλης
αιτείται την παράδοση στοιχείων και αντιγράφου εκθέσεως αξιο-
λόγησης αναφορικά µε την αναδιοργάνωση της ΥΠΑ, εν όψει κα-
τατεθείσας παλαιότερης αναφοράς του ιδίου για το ίδιο θέµα.

Δηµόσιας Τάξης και Προστασίας του Πολίτη 
2292) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ένωση Ειδικών Φρουρών
Κρήτης διαµαρτύρεται για απόφαση του ΟΠΑΔ, η οποία κατα-
φέρεται σε βάρος βαριά τραυµατισµένου ειδικού φρουρού.

Οικονοµικών  - Τουρισµού - Εσωτερικών
2293) Ο Βουλευτής Χανίων κ. ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΙΡΒΙΔΑΚΗΣ κατέ-

θεσε αναφορά µε την οποία  ο Δήµαρχος Πλατανιά του Νοµού
Χανίων αιτείται τη διόρθωση των στρεβλώσεων και αδικιών της
ΚΥΑ που αφορά  την απευθείας παραχώρηση του δικαιώµατος
απλής χρήσης αιγιαλού, παραλίας, όχθης και παρόχθιας ζώνης
µεγάλων λιµνών και πλεύσιµων ποταµών, στους ΟΤΑ, Α’ βαθµού.

Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής 
2294) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ)

ΜΑΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται
σε ένα ακόµη ηλιοθερµικό πάρκο στο Νοµό Λασιθίου και τις αρ-
νητικές επιπτώσεις στον περιβάλλοντα χώρο.

Υγείας
2295) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ)

ΜΑΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται
στον εξευτελισµό που βιώνουν οι ανασφάλιστοι ασθενείς όταν
αναγκάζονται να προσφύγουν στα κρατικά νοσοκοµεία.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
2296) Οι Βουλευτές, Νοµού Αττικής κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΓΚΙΟΚΑΣ, Β’

Θεσσαλονίκης κ. ΕΛΕΝΗ ΓΕΡΑΣΙΜΙΔΟΥ, Α’ Αθηνών κ. ΓΑΡΥΦΑΛ-
ΛΙΑ (ΛΙΑΝΑ) ΚΑΝΕΛΛΗ και Λαρίσης κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ
κατέθεσαν αναφορά µε την οποία  πρωτοβουλία γονέων  αιτείται
για τη διάσωση του ελληνόφωνου τµήµατος του δηµοτικού σχο-
λείου <<ΟΜΗΡΟΣ>> στο Βερολίνο.

Δηµόσιας Τάξης και Προστασίας του Πολίτη 
2297) Ο Βουλευτής Ευβοίας κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ένωση Αστυνοµικών Υπαλ-
λήλων Ευβοίας εκφράζει τη διαµαρτυρία της για την κατασπα-
τάληση των λιγοστών δυνάµεων της αστυνοµίας,  σε
επιχειρήσεις καταστολής  ιδιωτικών  χώρων, οι οποίες προκύ-
πτουν από τις αποφάσεις των επιχειρηµατιών.

Οικονοµικών 
2298) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΡΗΓΑΣ κατέ-

θεσε αναφορά µε την οποία  το Πανελλήνιο Συνδικάτο Χερσαίων
Εµπορευµατικών Μεταφορών εκφράζει την αντίθεσή του σχετικά
µε τη φηµολογούµενη κατάργηση της υποχρεωτικής έκδοσης
φορτωτικής κατά τη µεταφορά των εµπορευµάτων από τα φορ-
τηγά δηµόσιας χρήσης.

Ανάπτυξης και Ανταγωνιστικότητας
2299) Ο Βουλευτής Ευβοίας κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Εµπορικός - Επαγγελµατικός
και Βιοτεχνικός Σύλλογος Στυρέων Ευβοίας αιτείται  την επανα-
λειτουργία του υποκαταστήµατος της συνεταιριστικής τράπεζας
Ευβοίας από την ALPHA BANΚ.

Οικονοµικών 
2300) Ο Βουλευτής Πέλλης κ. ΙΟΡΔΑΝΗΣ (ΔΑΝΗΣ) ΤΖΑΜΤΖΗΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Οµοσπονδία Συλλόγων Πα-
ραγωγών Λαϊκών Αγορών Κεντρικής και Δυτικής Μακεδονίας,
Θεσσαλίας-Θράκης διαµαρτύρεται για τα προβλήµατα που αν-
τιµετωπίζει ο κλάδος τους µετά τις νέες αλλαγές στη φορολογία
των παραγωγών λαϊκών αγορών µε τους νόµους 4110/2013 και
4223/2013, αλλά και µετά την έκδοση της ΠΟΛ 1281/2013.

Υγείας
2301) Ο Βουλευτής Καβάλας κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΑΛΑΝΤΖΗΣ κατέ-

θεσε αναφορά µε την οποία  το Σωµατείο Εργαζοµένων του 6ου
ΕΚΑΒ Καβάλας αναφέρεται στις διοικητικές ελλείψεις και ειδικό-
τερα στην έλλειψη διευθυντή στην υπηρεσία τους.

Εργασίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας - Οικονοµικών 
2302) Οι Βουλευτές, Β’ Αθηνών κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΔΗΜΑΡΑΣ και Α’

Θεσσαλονίκης κ. ΓΑΒΡΙΗΛ ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε
την οποία  οι εργαζόµενοι της <<ΕΞΠΡΕΣ - Δ. ΚΑΛΟΦΩΛΙΑΣ ΕΚ-
ΔΟΤΙΚΗ ΕΚΤΥΠΩΤΙΚΗ Α.Ε.>> µε ψήφισµά τους ζητούν την πα-
ρέµβαση της επίσηµης πολιτείας προκειµένου να αποδοθούν οι
ευθύνες στην εταιρεία και να εκπληρωθούν οι βεβαιωµένες της
υποχρεώσεις.

Υποδοµών, Μεταφορών και Δικτύων
2303) Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΤΑΓΑΡΑΣ κατέ-

θεσε αναφορά µε την οποία  ο Πρόεδρος του Δηµοτικού Συµ-
βουλίου Κορινθίων αιτείται την ολοκλήρωση της κατασκευής του
εξαγγελθέντος αντιπληµµυρικού έργου στο χείµαρρο Ξηριά Κο-
ρινθίας.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
2304) Ο Βουλευτής Ρεθύµνης κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΕΦΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Δήµαρχος Ανωγείων ζητεί να
καλυφθούν τα κενά  στη λειτουργία του δηµοτικού σχολείου
Ανωγείων. 

Οικονοµικών 
2305) Ο Βουλευτής Νοµού Αττικής κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΜΠΟΥΡΑΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο κ. Φλώρας Γεώργιος  αιτείται
τη λήψη αποφάσεων για την επανένταξη στην οικονοµική δρα-
στηριότητα των επιχειρήσεων που πτώχευσαν λόγω της οικονο-
µικής κρίσης.

Παιδείας και Θρησκευµάτων - Οικονοµικών 
2306) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο πρόεδρος του Τοπικού Πα-
ραρτήµατος Κυκλάδων και ο Δήµαρχος Σύρου-Ερµούπολης αι-
τούνται την αποκατάσταση της οµαλής µισθοδοσίας των
καθαριστριών στις σχολικές µονάδες της περιοχής.

Υγείας
2307) Η Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ ΞΟΥΛΙ-

ΔΟΥ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ανώτατη Συνοµοσπονδία
Πολυτέκνων Ελλάδος αιτείται την προστασία των πολύτεκνων οι-
κογενειών από τη διαθεσιµότητα που προβλέπει το νοµοσχέδιο
του Υπουργείου Υγείας.

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων - Οικονοµικών 
2308) Ο Βουλευτής Λασιθίου κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΔΕΡΜΙΤΖΑ-

ΚΗΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο  Ενιαίος Αγροτικός Σύλ-
λογος Παραγωγών Εκτός Εποχής Κηπευτικών και Αγροτικών
Δραστηριοτήτων Φυτικής Παραγωγής Δήµου Ιεράπετρας  δια-
µαρτύρεται για τις αρνητικές συνέπειες της υπαγωγής των
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µελών του στο νέο φορολογικό καθεστώς και αιτείται την παροχή
διευκρινήσεων.

Εσωτερικών
2309) Οι Βουλευτές, Β’ Αθηνών κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΔΗΜΑΡΑΣ και Α’

Θεσσαλονίκης κ. ΓΑΒΡΙΗΛ ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε
την οποία  ο Σύλλογος Ελληνοποντίων Προσφύγων <<ΠΑΝΑ-
ΓΙΑ>> αιτείται  παρέµβαση από την πολιτεία ώστε να τους πα-
ραχωρηθεί έκταση από το Δήµο Λαγκαδά για την στέγαση των
µελών του.

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων
2310) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Πανελλήνια Ένωση Πτυχιού-
χων Τεχνολόγων Γεωπόνων αιτείται την επίλυση θέµατος που
αφορά την άσκηση των επαγγελµατικών δικαιωµάτων των γεω-
πόνων τεχνολογικής εκπαίδευσης.

Οικονοµικών  - Εθνικής Άµυνας - Ανάπτυξης και Ανταγωνιστι-
κότητας

2311) Ο Βουλευτής Χανίων κ. ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΙΡΒΙΔΑΚΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  ο τέως Αντιδήµαρχος Χανίων αιτεί-
ται την αποκατάσταση των ζηµιών του Πολεµικού Μουσείου
Χανίων και την πλήρη αποκατάσταση του από τα χρηµατοδοτικά
προγράµµατα του ΕΣΠΑ.

Εθνικής Άµυνας - Εσωτερικών
2312) Οι Βουλευτές, Β’ Αθηνών κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΔΗΜΑΡΑΣ και Α’

Θεσσαλονίκης κ. ΓΑΒΡΙΗΛ ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε
την οποία  η Εθνική Ένωση Αναπήρων και Θυµάτων Πολέµου
Νοµού Θεσσαλονίκης, διαµαρτύρεται για την κατάργηση του
ευεργετήµατος της χορήγησης και εκµετάλλευσης των αδειών
περιπτέρων και κυλικείων στους αναπήρους και στα θύµατα πο-
λέµου.

Οικονοµικών  - Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων
2313) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ)

ΜΑΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας θέτει το ζήτηµα της

νέας φορολογικής επιβάρυνσης στα αγροτικά εισοδήµατα γεγο-
νός που καθιστά ασύµφορη την παραγωγή προϊόντων για τους
µικρούς παραγωγούς.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
2314) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΟΓΙΑΝΝΑ-

ΚΗΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Δήµαρχος Φαιστού δια-
µαρτύρεται για τη φηµολογούµενη αποχώρηση εκπαιδευτικού
από το Δηµοτικό Σχολείο Βοριζίων και αιτείται τη στελέχωσή του
µε επιπλέον προσωπικό.

Πολιτισµού και Αθλητισµού
2315) Οι Βουλευτές, Νοµού Αττικής κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΝΤΖΑΣ,

Β’ Πειραιώς κ. ΕΥΓΕΝΙΑ (ΤΖΕΝΗ) ΒΑΜΒΑΚΑ, Τρικάλων κ. ΠΑΝΑ-
ΓΙΩΤΑ ΔΡΙΤΣΕΛΗ, Αχαΐας κ. ΜΑΡΙΑ ΚΑΝΕΛΛΟΠΟΥΛΟΥ και Δω-
δεκανήσου κ. ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΓΑΚΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την
οποία  η Ελληνική Φίλαθλος Οµοσπονδία Τοξοβολίας εκφράζει
τη διαµαρτυρία της για  την απώλεια δύο επιχορηγήσεων που
της αναλογούσαν.

Παιδείας και Θρησκευµάτων
2316) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ)

ΜΑΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας αναφέρεται στο ζή-
τηµα του υποσιτισµού των µαθητών σε σχολεία του Δήµου Ηρα-
κλείου.

Οικονοµικών 
2317) Οι Βουλευτές Ηρακλείου, κ. ΜΙΧΑΗΛ ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ και

κ. ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία  το Εργα-
τικό Κέντρο Ηρακλείου εκφράζει τη διαµαρτυρία του για τη µη
διόρθωση των λαθών στον υπολογισµό του ΕΕΤΗΔΕ.

Β. ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΣΕ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ
1. Στην µε αριθµό 3097/24-10-2013 ερώτηση του Βουλευτή κ.

Κασιδιάρη Ηλία δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 2334β/10-12-2013 έγ-
γραφο  από τον Αναπληρωτή Υπουργό Περιβάλλοντος, Ενέρ-
γειας και Κλιµατικής Αλλαγής  η ακόλουθη απάντηση:

5810 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)
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»



2. Στην µε αριθµό 3724/12-11-2013 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Μίχου Νικολάου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 345/10-12-2013 έγ-

γραφο  από τον Αναπληρωτή Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και
Τροφίµων η ακόλουθη απάντηση:

5812 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)

«
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5814 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)
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3. Στην µε αριθµό 3889/18-11-2013 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Δήµα Πύρρου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 2355β/10-12-2013 έγ-

γραφο  από τον Υπουργό Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµα-
τικής Αλλαγής  η ακόλουθη απάντηση:

5816 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)

«

»



4. Στην µε αριθµό 3890/18-11-2013 ερώτηση της Βουλευτού
κ. Μακρή Ραχήλ δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 21/501/ΑΣ 59441/10-12-

2013 έγγραφο από τον Αντιπρόεδρο και Υπουργό Εξωτερικών
η ακόλουθη απάντηση:
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5. Στην µε αριθµό 3911/19-11-2013 ερώτηση της Βουλευτού
κ. Γιαταγάνα Χρυσούλας - Μαρίας δόθηκε µε το υπ’ αριθµ.

2368Β/ 10-12-2013 έγγραφο  από τον Υπουργό Περιβάλλοντος,
Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής  η ακόλουθη απάντηση:
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6. Στην µε αριθµό 4066/21-11-2013 ερώτηση των Βουλευτών
κ.κ. Ψύρρα Θωµά, Φούντα Νίκης δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 380/10-

12-2013 έγγραφο  από τον Αναπληρωτή Υπουργό Αγροτικής
Ανάπτυξης και Τροφίµων η ακόλουθη απάντηση:
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, έχω την τιµή να ανακοινώσω στο Σώµα ότι τη συνε-
δρίασή µας παρακολουθούν από τα άνω δυτικά θεωρεία, αφού
ξεναγήθηκαν στην έκθεση της αίθουσας «ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΒΕΝΙΖΕ-
ΛΟΣ» και ενηµερώθηκαν για την ιστορία του κτηρίου και τον
τρόπο οργάνωσης και λειτουργίας της Βουλής των Ελλήνων, εί-
κοσι πέντε  µαθητές και µαθήτριες και δύο εκπαιδευτικοί τους,
από το 28ο Δηµοτικό Σχολείο Αθηνών. 

Η Βουλή τούς καλωσορίζει.
(Χειροκροτήµατα απ’ όλες τις πτέρυγες της Βουλής)

Θέλω να σας διευκρινίσω ότι σήµερα παρακολουθείτε τη συ-
ζήτηση αναφορών και ερωτήσεων και παρίστανται µόνο οι Βου-
λευτές που κάνουν τις ερωτήσεις και απαντάει ο Υπουργός, γι’
αυτό και βλέπετε στην Αίθουσα να µην υπάρχουν άλλοι Βουλευ-
τές.

Κυρίες και κύριοι Βουλευτές, έχω την τιµή να ανακοινώσω στο
Σώµα ότι η Διαρκής Επιτροπή Παραγωγής και Εµπορίου κατα-
θέτει την έκθεσή της στο σχέδιο νόµου του Υπουργείου Περιβάλ-
λοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής «Ρύθµιση θεµάτων
της ΑΔΜΗΕ Α.Ε.».

Επίσης, υπάρχει επιστολή της κ. Έλενας Ράπτη: «Αξιότιµε
κύριε  Πρόεδρε, µε την παρούσα επιστολή ζητώ άδεια ολιγοήµε-
ρης απουσίας από Δευτέρα 20 Ιανουαρίου 2014 έως την Πέµπτη
23 Ιανουαρίου 2014 λόγω µετάβασής µου στο εξωτερικό. Με
τιµή, Έλενα Ράπτη». 

Η Βουλή εγκρίνει; 
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Συνεπώς η Βουλή

ενέκρινε τη ζητηθείσα άδεια.
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, εισερχόµεθα στη συζήτηση των 

ΑΝΑΦΟΡΩΝ ΚΑΙ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ

Η πρώτη µε αριθµό 4418/29-11-2013 ερώτηση πρώτου κύκλου
του Βουλευτή Ιωαννίνων της Νέας Δηµοκρατίας κ. Σταύρου Κα-
λογιάννη προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων,
σχετικά µε το πρόγραµµα διατήρησης αυτοχθόνων σπάνιων
φυλών αγροτικών ζώων, δεν συζητείται λόγω κωλύµατος του κυ-
ρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Θέλετε τον λόγο, κύριε συνάδελφε;
ΣΤΑΥΡΟΣ ΚΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ: Μάλιστα, κύριε Πρόεδρε.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Ορίστε, κύριε Καλο-

γιάννη, έχετε τον λόγο για ένα λεπτό.
ΣΤΑΥΡΟΣ ΚΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ: Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε.
Είναι ένα θέµα σοβαρό και αφορά την κτηνοτροφία στην

Ήπειρο και ειδικότερα στο Νοµό Ιωαννίνων. Είχα καταθέσει,
κύριε Πρόεδρε, σχετική ερώτηση προς τον Υπουργό Αγροτικής
Ανάπτυξης και Τροφίµων τον περασµένο Νοέµβριο και δυστυχώς
δεν απαντήθηκε. Για να είµαι ακριβής, πήραµε µία εκπρόθεσµη
απάντηση, η οποία όµως δεν κάλυπτε την ουσία του θέµατος. 

Επειδή –επαναλαµβάνω- το θέµα είναι σοβαρό, µετέτρεψα την
ερώτηση σε επίκαιρη. Δυστυχώς, ο κύριος Υπουργός ούτε την
προηγούµενη βδοµάδα ούτε σήµερα είναι εδώ για να µας απαν-
τήσει. 

Κύριε  Πρόεδρε, θα ξανακαταθέσω την ερώτηση και θα παρα-
καλούσα πολύ και για τις δικές σας ενέργειες, έτσι ώστε ο κύριος
Υπουργός την ερχόµενη εβδοµάδα να είναι εδώ για να συζητηθεί
το θέµα. Αναγνωρίζω το βεβαρηµένο πρόγραµµα των Υπουργών
λόγω της Προεδρίας της χώρας στην Ευρωπαϊκή Ένωση, αλλά
θα πρέπει να έχουµε και εµείς απαντήσεις για τα σοβαρά θέµατα
που απασχολούν τον τόπο.

Σας ευχαριστώ πάρα πολύ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Κύριε συνάδελφε,

πράγµατι το θέµα αυτό το γνωρίζω και εγώ λόγω της προηγού-
µενης θητείας µου ως Υφυπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και
Τροφίµων και δεν είναι µόνο στα Γιάννενα οι αυτόχθονες φυλές,
υπάρχουν και στη Μακεδονία και αλλού. Πράγµατι είναι πολύ σο-
βαρό το θέµα. Να είστε βέβαιος ότι θα µεταβιβαστεί το αίτηµά
σας στην Κυβέρνηση και ιδιαίτερα στον κύριο Υπουργό, που γνω-
ρίζετε όµως ότι σήµερα ειδικά είναι στις Βρυξέλλες και αύριο θα
έρθει για το νοµοσχέδιο, όπου ζήτησε και παράταση µιας εβδο-
µάδας για να συζητηθεί αύριο.

Η δεύτερη µε αριθµό 3578/7-11-2013 ερώτηση πρώτου κύκλου
της Βουλευτού B’ Αθηνών του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αρι-
στεράς κ. Όλγας–Νάντιας Βαλαβάνη προς τον Υπουργό Οικονο-
µικών, σχετικά µε το Ταχυδροµικό Ταµιευτήριο, δεν συζητείται
λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Η τέταρτη µε αριθµό 4432/2-12-2013 ερώτηση πρώτου κύκλου
του Βουλευτή Νοµού Αττικής της Δηµοκρατικής Αριστεράς κ.
Βασιλείου Οικονόµου προς τον Υπουργό Οικονοµικών, σχετικά
µε την προσαρµογή των αντικειµενικών αξιών στο Νέο Βουτζά
του Δήµου Μαραθώνα, δεν συζητείται λόγω κωλύµατος του κυ-
ρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Η πέµπτη µε αριθµό 2233/1-10-2013 ερώτηση πρώτου κύκλου
του Βουλευτή Α’ Θεσσαλονίκης του Κοµµουνιστικού Κόµµατος
Ελλάδας κ. Θεοδόση Κωνσταντινίδη προς τον Υπουργό Εργα-
σίας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας, σχετικά µε τις απο-
λύσεις εργαζοµένων από την «Coca-Cola 3E» στο Νοµό
Θεσσαλονίκης, δεν συζητείται λόγω κωλύµατος του κυρίου
Υπουργού και διαγράφεται.

Η πρώτη µε αριθµό 1344/5-9-2013 ερώτηση δεύτερου κύκλου
του Βουλευτή Λέσβου της Νέας Δηµοκρατίας κ. Παύλου Βογια-
τζή προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων, σχε-
τικά µε τις επιλέξιµες βοσκήσιµες γαίες στη Λέσβο και στη
Λήµνο, βάσει του Σχεδίου Δράσης του ΟΠΕΚΕΠΕ, δεν συζητείται
λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται. 

Η δεύτερη µε αριθµό 3089/380/24-10-2013 ερώτηση και αί-
τηση κατάθεσης εγγράφων δεύτερου κύκλου του Βουλευτή Β’
Αθηνών του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αριστεράς κ. Δηµη-

τρίου Στρατούλη προς τον Υπουργό Εργασίας, Κοινωνικής
Ασφάλισης και Πρόνοιας, σχετικά µε τους επιστρατευµένους ερ-
γαζόµενους στην «ΣΤΑΣΥ  Α.Ε»., δεν συζητείται λόγω κωλύµατος
του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται. 

Θα συζητηθεί η τρίτη µε αριθµό 4914/604/10-12-2013 ερώτηση
και αίτηση κατάθεσης εγγράφων πρώτου κύκλου της Βουλευτού
Μαγνησίας των Ανεξαρτήτων Ελλήνων κ. Μαρίνας Χρυσοβελώνη
προς τον Υπουργό Υγείας, σχετικά µε την έκθεση αξιολόγησης
του ΕΟΠΥΥ. 

Θα απαντήσει ο Υφυπουργός Υγείας κ. Αντώνιος Μπέζας. 
Κυρία συνάδελφε, έχετε τον λόγο για δύο λεπτά. 
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε. 
Κύριε Υφυπουργέ, βρισκόµαστε εδώ σήµερα για να συζητή-

σουµε το πολύ µεγάλο θέµα που έχει ανακύψει µε τον ΕΟΠΥΥ.
Η πρωτοβάθµια φροντίδα υγείας στη χώρα µας βιώνει σήµερα
µία πρωτοφανή κρίση µε ευθύνη του Υπουργείου  Υγείας. Οι ερ-
γαζόµενοι σας καταγγέλλουν για έναν προσχηµατικό διάλογο και
µία κοροϊδία. Οι ασφαλισµένοι δεν εξυπηρετούνται ούτε για τα
στοιχειώδη. Το Υπουργείο παίρνει συνεχώς και νέα µέτρα περιο-
ρισµού των δικαιωµάτων τους, όπως είναι η οριζόντια µείωση των
συνταγών κατά ποσοστό 20%. 

Μία τέτοια κατάσταση είναι φυσικό να προκαλεί την οργή της
κοινωνίας και να αποδυναµώνει ακόµα περισσότερο µια κοινω-
νική δοµή, όπως είναι ο ΕΟΠΥΥ, που χρειαζόταν τη βοήθεια και
όχι την ολοµέτωπη επίθεση από την πλευρά της πολιτείας. 

Για να είµαστε δίκαιοι, όµως, πρέπει να προσωποποιούµε και
τις ευθύνες. Οι Ανεξάρτητοι Έλληνες αναγνωρίζουµε πως το µέ-
γιστο ποσοστό ευθύνης γι’ αυτήν την εξέλιξη το έχει ο Υπουργός
κ. Γεωργιάδης και όχι εσείς. Όσες φορές σας άκουσα να µιλάτε
για το συγκεκριµένο πρόβληµα, είναι αληθές ότι χρησιµοποι-
ήσατε έναν λόγο διαλλακτικό και όχι διχαστικό. 

Αναγνωρίζοντας, λοιπόν, ότι είστε ένας πολύ σοβαρός πολιτι-
κός που µένει µακριά από τις αµετροέπειες, σας ζητώ σήµερα
να ενηµερώσετε τη Βουλή για τα εξής: 

Τι συνέβη τελικά µε την αξιολόγηση του ΕΟΠΥΥ; Γιατί δεν έχει
κατατεθεί ακόµα η έκθεση της αρµόδιας επιτροπής του Υπουρ-
γείου, την οποία είναι γεγονός ότι έχετε στα χέρια σας από τις 6
Δεκεµβρίου 2013; Τι θα γίνει µε το διάλογο Υπουργείου - για-
τρών; Όπως γνωρίζετε, οι εργαζόµενοι δήλωσαν ότι από την
πλευρά του Υπουργείου Υγείας εισέπραξαν εµπαιγµό. Τι θα κά-
νετε, λοιπόν, για να υπάρξει µια ειλικρινής επικοινωνία µε τους
απεργούς; Μα, πάνω απ’ όλα, τι θα πράξετε για να υπάρξει µία
ειλικρινής επικοινωνία µε τη Βουλή; 

Δηµοσιεύσατε ένα προσχέδιο νόµου µε πολλές ελλείψεις, αο-
ριστίες και κενά. Πώς περιµένετε να εξετάσει η Βουλή σοβαρά
ένα τόσο πρόχειρο κείµενο για ένα εξαιρετικά σοβαρό ζήτηµα,
όπως είναι η πρωτοβάθµια περίθαλψη και κατ’ επέκταση ο
ΕΟΠΥΥ; 

Σας ευχαριστώ. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Και εµείς ευχαρι-

στούµε την κυρία συνάδελφο. 
Κύριε Υπουργέ, έχετε τον λόγο για τρία λεπτά. 
ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΜΠΕΖΑΣ (Υφυπουργός Υγείας): Κυρία συνά-

δελφε, πρώτα-πρώτα θα σας ζητήσω, επειδή είπατε ότι εγώ δεν
είµαι εριστικός στις τοποθετήσεις µου, έτσι και εσείς, επειδή
θεωρώ ότι θέλετε να είστε σοβαρή και συγκροτηµένη στην πα-
ρουσία σας στη Βουλή, να µην είστε εριστική και να µη χρησιµο-
ποιείτε εκφράσεις  σαν αυτές τις οποίες χρησιµοποιήσατε, όχι
τώρα στην πρωτολογία σας, αλλά στη γραπτή σας ερώτηση, του
τύπου ότι επιχειρούµε πολιτική εξαπάτηση της Βουλής και της
αρµόδιας Επιτροπής Κοινωνικών Υποθέσεων. 

Δεν ευσταθεί ένας τέτοιος ισχυρισµός. Και δεν ευσταθεί ένας
τέτοιος ισχυρισµός, διότι πάρα πολύ απλά το θέµα της µεταρ-
ρύθµισης  που προωθείται στον ΕΟΠΥΥ είναι ένα θέµα το οποίο
έχει συζητηθεί εδώ και πάρα πολύ καιρό. Έχουν κατατεθεί πέντε
προτάσεις από επιστηµονικές οµάδες, οι οποίες έχουν επεξερ-
γαστεί όλα τα δεδοµένα και οι οποίες έχουν προτείνει σχέδια για
την αναδιάρθρωση του  ΕΟΠΥΥ  και την αναδιάρθρωση της πρω-
τοβάθµιας φροντίδας υγείας. 

Έχουµε ενηµερώσει επανειληµµένως την αρµόδια επιτροπή
της Βουλής, την Επιτροπή Κοινωνικών Υποθέσεων, και σε καµµία

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ Ο’ - 21 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2014 5823



περίπτωση δεν φοβόµαστε τίποτα, ούτε θέλουµε να κρύψουµε
κάτι ούτε από τους εργαζόµενους του ΕΟΠΥΥ  ούτε, πολύ πε-
ρισσότερο, από τους Έλληνες πολίτες, για λογαριασµό των
οποίων προωθούνται αυτές οι µεταρρυθµίσεις. 

Στην Επιτροπή Κοινωνικών Υποθέσεων εµείς δεν είπαµε ότι θα
καταθέσουµε την πρόταση αξιολόγησης. Είπαµε ότι θα ενηµε-
ρώσουµε την Επιτροπή  Κοινωνικών Υποθέσεων για την πρόταση
αξιολόγησης και για τις εξελίξεις σε σχέση µε τον ΕΟΠΥΥ. 

Πράγµατι, όταν στις 11 Δεκεµβρίου -και όχι στις 6 Δεκεµβρίου-
παραδόθηκε από την αρµόδια επιτροπή οµάδα εργασίας η πρό-
ταση αξιολόγησης, την ίδια µέρα πήγαµε στην Επιτροπή Κοινω-
νικών Υποθέσεων, είχαµε µαζί µας την πρόταση αξιολόγησης και
παρουσιάσαµε αυτό το οποίο είχε προτείνει η οµάδα εργασίας.
Δεν µας ζητήθηκε από κάποιον –απ’ ό,τι θυµάµαι- στη συνε-
δρίαση της επιτροπής να κατατεθεί η πρόταση αξιολόγησης. Αν
µας είχε ζητηθεί, θα την καταθέταµε.

Πιο συγκεκριµένα, ζητάτε και την πρόταση αξιολόγησης, αλλά
ζητάτε και το πρακτικό του Κυβερνητικού Συµβουλίου Μεταρ-
ρύθµισης. 

Ως προς το πρακτικό του Κυβερνητικού Συµβουλίου Μεταρ-
ρύθµισης, γνωρίζετε πάρα πολύ καλά -σας έχει απαντηθεί και
από άλλες ανάλογες ερωτήσεις τις οποίες έχετε καταθέσει στη
Βουλή- ότι το Κυβερνητικό Συµβούλιο Μεταρρύθµισης είναι ένα
κυβερνητικό όργανο το οποίο διέπεται από τις διατάξεις του π.δ.
63/2005. Είναι απόρρητα τα πρακτικά τα οποία κρατούνται εκεί
και µπορούν να τεθούν µόνο υπ’ όψιν µελών της Κυβέρνησης και
Υφυπουργών ύστερα από αίτησή τους. Δεν µπορεί να υπάρχει
πρόσβαση τρίτων προσώπων, ακόµα και συναδέλφων Βουλευ-
τών, στα πρακτικά αυτά. Αυτό το γνωρίζετε και σας έχει απαντη-
θεί.

Όµως, οι εκθέσεις αξιολόγησης δοµών, σε αντίθεση, είναι δι-
οικητικά έγγραφα στα οποία ο κάθε ενδιαφερόµενος δικαιούται
να λαµβάνει γνώση. Και επειδή δικαιούται να λαµβάνει γνώση και
επειδή το ζητάτε, εµείς καταθέτουµε σήµερα το πρακτικό της
Επιτροπής Αξιολόγησης του ΕΟΠΥΥ, το οποίο κατατέθηκε στο
Υπουργείο στις 11 Δεκεµβρίου του 2013, για δική σας γνώση
αλλά και γνώση όσων συναδέλφων Βουλευτών θέλουν να το µε-
λετήσουν.

(Στο σηµείο αυτό ο Υφυπουργός Υγείας κ. Αντώνιος Μπέζας
καταθέτει για τα Πρακτικά την προαναφερθείσα έκθεση αξιολό-
γησης, η οποία βρίσκεται στο αρχείο του Τµήµατος Γραµµατείας
της Διεύθυνσης Στενογραφίας και Πρακτικών της Βουλής)

(Στο σηµείο αυτό κτυπάει το κουδούνι λήξεως του χρόνου οµι-
λίας του κυρίου Υφυπουργού)

Ένα λεπτό θα µου δώσετε, κύριε Πρόεδρε.
Εδώ απλά θέλω να διευκρινίσω, για να µην υπάρχουν παρερ-

µηνείες, ότι αυτές οι εκθέσεις αξιολόγησης είναι εκθέσεις οι
οποίες αποτελούν τις αρχικές εισηγήσεις των αντίστοιχων επι-
τροπών, ενώ οι τελικές αποφάσεις για την οργανωτική δοµή και
τις άλλες ρυθµίσεις αναδιοργάνωσης δηµοσίων φορέων, όπως
και του ΕΟΠΥΥ στη συγκεκριµένη περίπτωση, είναι αποφάσεις
του Κυβερνητικού Συµβουλίου Μεταρρύθµισης. Μπορεί να υπάρ-
χει, δηλαδή, κάποια διαφοροποίηση σε σχέση µε αυτά τα οποία
προωθούµε µε το νοµοσχέδιο το οποίο πρόκειται να κατατεθεί
την ερχόµενη εβδοµάδα στη Βουλή για την πρωτοβάθµια φρον-
τίδα υγείας και την αλλαγή του στρατηγικού ρόλου του ΕΟΠΥΥ,
να υπάρχει κάτι το οποίο να είναι διαφορετικό από την έκθεση
αξιολόγησης την οποία σας καταθέσαµε. ‘Οχι στις γενικές του
αρχές -οι γενικές αρχές του σχεδίου νόµου το οποίο προωθούµε
στη Βουλή ταυτίζονται µε την πρόταση της Επιτροπής Αξιολόγη-
σης- αλλά σε κάποια επιµέρους ζητήµατα, διότι η τελική από-
φαση –επαναλαµβάνω- είναι αυτή η οποία λαµβάνεται από το
Κυβερνητικό Συµβούλιο Μεταρρύθµισης. 

Έχετε ζητήσει -και δεν έχω κανένα λόγο να µην το αναφέρω-
ποια είναι τα µέλη της επιτροπής και εάν τα µέλη της επιτροπής
είναι αρµόδια και µπορούν να κάνουν τέτοιου τύπου αξιολόγηση.
Υπάρχει κοινή υπουργική απόφαση των Υπουργών Υγείας και
Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης και Διοικητικής Μεταρρύθµισης,
την οποία και αυτή καταθέτω στη Βουλή, για να λάβετε γνώση.

(Στο σηµείο αυτό ο Υφυπουργός Υγείας κ. Αντώνιος Μπέζας
καταθέτει για τα Πρακτικά την προαναφερθείσα κοινή υπουργική

απόφαση, η οποία βρίσκεται στο αρχείο του Τµήµατος Γραµµα-
τείας της Διεύθυνσης Στενογραφίας και Πρακτικών της Βουλής)

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Τα υπόλοιπα στη
δευτερολογία σας, κύριε Υφυπουργέ.

ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΜΠΕΖΑΣ (Υφυπουργός Υγείας): Εν πάση περι-
πτώσει, είναι µέλη τα οποία έχουν τη δυνατότητα να προχωρή-
σουν στην αξιολόγηση των δοµών του ΕΟΠΥΥ.

Επίσης -πάω και ένα βήµα παραπέρα, τα υπόλοιπα θα τα πω
στη δευτερολογία µου- θα ήθελα να αναφέρω ότι υπήρξαν όντως
και δύο µέλη της επιτροπής, τα οποία µειοψήφησαν σε σχέση µε
την πλειοψηφούσα άποψη. Τα µέλη αυτά είναι ο κ. Βαφειάδης
και ο κ. Πέτρου, οι οποίοι είναι υπάλληλοι του ΕΟΠΥΥ. Συµµετεί-
χαν σε όλες τις συνεδριάσεις της επιτροπής, όπως οι ίδιοι δηλώ-
νουν, και διαφώνησαν µε την πρόταση της πλειοψηφίας για
µετατροπή του ΕΟΠΥΥ µόνο σε αγοραστή υπηρεσιών υγείας.
Κατέθεσαν και σχετικό υπόµνηµα, µε το οποίο αιτιολογούν τη
διαφωνία τους.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Ευχαριστούµε τον
κύριο Υφυπουργό.

Η κ. Χρυσοβελώνη έχει τον λόγο για τρία λεπτά.
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Κύριε Υφυπουργέ, παρά τα όσα εί-

πατε στην αρχή, θέλω να σας δηλώσω το εξής: Οι Ανεξάρτητοι
Έλληνες δεν αναζητούµε ευθύνες. Δεν αναζητούµε καθόλου ευ-
θύνες, πολιτικές ευθύνες. Αυτό το οποίο µας ενδιαφέρει να
έχουµε -όχι για εµάς, αλλά για τους πολίτες που µας ακούνε-
είναι απαντήσεις. 

Δεν είµαστε, λοιπόν, εδώ, κύριε Υφυπουργέ, για να καταδικά-
σουµε πολιτικά κανέναν. Νοµίζω πως το έκανα απόλυτα σαφές
στην πρωτολογία µου, εξαιρώντας σας από συµπεριφορές -θα
έλεγα λιγάκι αήθεις- του κυρίου Υπουργού. Γι’ αυτό το λόγο και
δεδοµένης της συγκρότησής σας, ζήτησα αυτή η έκθεση της
αξιολόγησης να κατατεθεί σήµερα εδώ. 

Και σας ερωτώ, για να µην υπάρχουν και παρερµηνείες, γιατί
µπορεί το θέµα να είναι πάρα πολύ απλό: Καταθέσατε, κύριε
Υφυπουργέ, σήµερα στα Πρακτικά το πλήρες κείµενο της έκθε-
σης αξιολόγησης της Επιτροπής του ΕΟΠΥΥ που συγκροτήθηκε
στις 6 Δεκεµβρίου του 2013;

ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΜΠΕΖΑΣ (Υφυπουργός Υγείας): Θα απαντήσω.
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Ορίστε; Γιατί αν έχετε καταθέσει

το ακριβές αντίγραφο…
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Θα σας απαντήσει

µετά, κυρία Χρυσοβελώνη. Προχωρήστε στα ερωτήµατά σας.
ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Ωραία. Πραγµατικά, περιµένω -

επειδή σας είπα και πάλι ότι είστε ένας σοβαρός πολιτικός- να
δώσετε σήµερα συγκεκριµένες απαντήσεις στη Βουλή. Βέβαια,
συγκεκριµένες απαντήσεις δεν άκουσα. Κάνατε αναφορά ότι κα-
ταθέσατε µία έκθεση της αρµόδιας επιτροπής. Ας ελπίσουµε ότι
είναι αυτή την οποία είχα αιτηθεί, διότι τόσο καιρό προσπαθώ. 

Μάλιστα, θέλω να πω το εξής, κύριε Υφυπουργέ: Έχω κάνει
αρκετές ερωτήσεις, τις οποίες απεύθυνα προς το Υπουργείο σας
και δεν πήρα απάντηση. Εσείς αναφέρατε ότι πήγατε στην αρ-
µόδια Επιτροπή των Κοινωνικών Υποθέσεων και ότι είχατε την έκ-
θεση µαζί σας αλλά δεν σας ζητήθηκε από κανέναν και δεν τη
δώσατε. Ερώτηση: δεν οφείλατε, εφόσον συζητούσατε για το
συγκεκριµένο θέµα, να την µοιράσετε στους Βουλευτές για να
µπορέσει να γίνει ένας έλεγχος και µία αξιολόγηση της συγκε-
κριµένης εκθέσεως; 

Υπάρχει πραγµατικά πολύ µεγάλη αγωνία, αν θέλετε, διότι
βλέπω τη µεγάλη αναταραχή, η οποία υπάρχει ανάµεσα στους
γιατρούς, οι οποίοι βρίσκονται σε κατάσταση αναταραχής, αλλά
ακόµα και ανάµεσα στους ασφαλισµένους. 

Θα ήθελα, λοιπόν, να σας ερωτήσω για να µην πλατειάζω, αν
η έκθεση αυτή την οποία αιτήθηκα – και πραγµατικά σας ευχαρι-
στώ και δηλώνω ότι θα την µελετήσω µαζί µε όλα τα συναφή έγ-
γραφα, έτσι ώστε να µπορέσω αν υπάρχουν κάποια ερωτήµατα
να επανέλθω- είναι αυτή της 6-12-2013; Διότι για τις προτάσεις
οι οποίες ενσωµατώθηκαν στην έκθεση στις οποίες αναφερθή-
κατε, είναι αναρτηµένες και στο διαδίκτυο. Αυτό που µας ενδια-
φέρει εδώ για να µπορούµε να έχουµε έναν ουσιαστικό διάλογο,
µία ουσιαστική ανταλλαγή απόψεων είναι αν έχει κατατεθεί η
συγκεκριµένη έκθεση.
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Κύριε Υπουργέ έχετε
το λόγο για τρία λεπτά.

ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΜΠΕΖΑΣ (Υφυπουργός Υγείας): Ευχαριστώ,
κύριε Πρόεδρε.

Επαναλαµβάνω πως µου ζητήσατε να καταθέσω την έκθεση
αξιολόγησης της ειδικής επιτροπής που συστάθηκε µε κοινή
υπουργική απόφαση για την αξιολόγηση του ΕΟΠΥΥ. Η έκθεση
αυτή κατατέθηκε στο Υπουργείο Υγείας όχι στις 6 Δεκεµβρίου
αλλά στις 11 Δεκεµβρίου του 2013. Αυτήν την έκθεση, λοιπόν,
που κατατέθηκε στο Υπουργείο Υγείας την κατέθεσα και στα
Πρακτικά της Βουλής για δική σας χρήση και για χρήση όλων
των συναδέλφων.

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Εποµένως σας ευχαριστώ πολύ και
επιφυλάσσοµαι να σας απαντήσω.

ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΜΠΕΖΑΣ (Υφυπουργός Υγείας): Επίσης, θα
ήθελα να επαναλάβω, για να µην υπάρξουν παρερµηνείες, πως
αυτή είναι µία έκθεση της Επιτροπής Αξιολόγησης. Τα πρακτικά
του Κυβερνητικού Συµβουλίου Μεταρρύθµισης είναι µία άλλη
απόφαση, τα οποία δεν µπορώ να σας δώσω διότι µε βάση τον
νόµο είναι απόρρητα. 

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: …(Δεν ακούστηκε)
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Σας παρακαλώ,

κυρία Χρυσοβελώνη.
ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΜΠΕΖΑΣ (Υφυπουργός Υγείας): Το νοµοσχέδιο

το οποίο έχει τίτλο: «Αναµόρφωση της πρωτοβάθµιας φροντίδας
υγείας και αλλαγή του στρατηγικού ρόλου του ΕΟΠΥΥ», το οποίο
τέθηκε σε δηµόσια διαβούλευση και που το τελικό του κείµενο
µετά και τη δηµόσια διαβούλευση θα κατατεθεί αυτήν την εβδο-
µάδα στη Βουλή, είναι ένα νοµοσχέδιο, το οποίο υιοθετεί πλήρως
τις βασικές αρχές αυτής της πρότασης αξιολόγησης και εποµέ-
νως την απόφαση η οποία ελήφθη στο Κυβερνητικό Συµβούλιο
Μεταρρύθµισης. 

Ποιες είναι αυτές οι βασικές αρχές; Οι βασικές αρχές είναι ο
διαχωρισµός του κλάδου παροχής υπηρεσιών υγείας από τον
ΕΟΠΥΥ και η µετατροπή του ΕΟΠΥΥ αποκλειστικά σε ένα µεγάλο
ασφαλιστικό οργανισµό υγείας, σε αγοραστή δηλαδή υπηρεσιών
υγείας. Οι µονάδες υγείας του ΕΟΠΥΥ µε όλο το προσωπικό, ια-
τρικό, διοικητικό, υγειονοµικό τίθενται σε ειδική διαδικασία δια-
θεσιµότητας ενός µήνα, η οποία προβλέπεται στο συγκεκριµένο
νοµοσχέδιο και µεταφέρονται οι µονάδες και το προσωπικό στο
Εθνικό Σύστηµα Υγείας κάτω από τις διοικήσεις των υγειονοµι-
κών περιφερειών. 

Επίσης, προβλέπεται στο νοµοσχέδιο ότι τα κέντρα υγείας, τα
περιφερειακά ιατρεία, δηλαδή, το άλλο δηµόσιο υποσύστηµα

πρωτοβάθµιας φροντίδας υγείας που υπάρχει στη χώρα, µετα-
φέρεται και αυτό, χωρίς να τεθεί το προσωπικό σε διαθεσιµότητα
από τα νοσοκοµεία που είναι συνδεδεµένα τα κέντρα υγείας και
τα περιφερειακά ιατρεία, πολυδύναµα ή όχι, κάτω από τις διοι-
κήσεις των υγειονοµικών περιφερειών, ούτως ώστε να επιτευχθεί
µία ενοποίηση του συστήµατος παροχής πρωτοβάθµιων υπηρε-
σιών υγείας στη χώρα.

Αυτές είναι οι βασικές προβλέψεις της Επιτροπής Αξιολόγη-
σης, αυτές είναι οι βασικές αποφάσεις του Κυβερνητικού Συµ-
βουλίου Μεταρρύθµισης και αυτές οι βασικές αποφάσεις θα
υλοποιηθούν µε το σχέδιο νόµου που θα έλθει προς συζήτηση
στη Βουλή.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Ευχαριστούµε τον
κύριο Υπουργό.

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Κύριε Υπουργέ…
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Κυρία Χρυσοβελώνη,

τα υπόλοιπα θα τα πείτε στην Επιτροπή Κοινωνικών Υποθέσεων
και κατά τη συζήτηση στην Ολοµέλεια της Βουλής.

ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ: Κύριε Πρόεδρε, εγώ δεν µετέχω
στην Επιτροπή Κοινωνικών Υποθέσεων.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δριβελέγκας): Κυρία συνάδελφε,
σας παρακαλώ. Μη µε φέρνετε σε δύσκολη θέση.

Ολοκληρώθηκε η συζήτηση των αναφορών και ερωτήσεων.
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, γίνεται γνωστό στο Σώµα ότι τη

συνεδρίασή µας παρακολουθούν από τα άνω δυτικά θεωρεία,
αφού προηγουµένως ξεναγήθηκαν στην έκθεση της αίθουσας
«ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΒΕΝΙΖΕΛΟΣ» και ενηµερώθηκαν για την ιστορία
του κτηρίου και τον τρόπο οργάνωσης και λειτουργίας της Βου-
λής, σαράντα πέντε µαθητές και µαθήτριες και τρεις εκπαιδευτι-
κοί από το Γενικό Λύκειο Λιµένα Θάσου.

Η Βουλή τούς καλωσορίζει.
(Χειροκροτήµατα απ’ όλες τις πτέρυγες της Βουλής)

Διευκρινίζω ότι σήµερα παρακολουθήσατε τη συζήτηση ανα-
φορών και ερωτήσεων. Σε αυτήν τη διαδικασία δεν µετέχουν όλοι
οι Βουλευτές, αλλά µετέχει ο Βουλευτής που ερωτά και ο Υπουρ-
γός που απαντά, γι’ αυτό και βλέπετε την Αίθουσα να µην είναι
γεµάτη.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, δέχεστε στο σηµείο αυτό να λύ-
σουµε τη συνεδρίαση;

ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
Με τη συναίνεση του Σώµατος και ώρα 18.31’ λύεται η συνε-

δρίαση για αύριο ηµέρα Τετάρτη 22 Ιανουαρίου 2014 και ώρα
10.00’ µε αντικείµενο εργασιών του Σώµατος: νοµοθετική εργα-
σία, σύµφωνα µε την ηµερήσια διάταξη που έχει διανεµηθεί.
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